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Kulturhusrådets protokoll, anmälan 
 

 

VD:s förslag till beslut 

 

Styrelsen för Stadsholmen beslutar följande. 

 

Anmälan av protokoll från Kulturhusrådets sammanträde den 23 oktober 2013 

godkänns. 

 

 

Stockholm den 22 november 2013 

 

 

 

Jonas Schneider 
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Ärendet 

 

Kulturhusrådet har hållit sammanträde den 23 oktober 2013. Protokollet från 

sammanträdet, som är justerat digitalt, bifogas. 
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Protokoll 
 
Fört vid Kulturhusrådets sammanträde den 23 oktober 2013 
Plats: Knaperstavägen 1 på Långholmen 
 
 
Justeras: 
 
 
…………………………………  …………………………………… 
Sven Lorentzi   Lena Simonsson 
 
 
 
Närvarande: 
Kulturhusrådets medlemmar: 
Ann-Charlotte Backlund 
Fredrik von Feilitzen 
Stephan Fickler 
Sven Lorentzi 
Marianne Råberg 
Martin Rörby 
Lena Simonsson 
Göran Söderström 
 
Stadsholmen 
Ulrika Bask 
Christina Lillieborg 
Jonas Schneider 
 
 
 
§ 1 Fastställande av dagordning 
 
Dagordningen fastställdes 
 
 
§ 2 Val av justerare av dagens protokoll 
 
Lena Simonsson utsågs att jämte ordföranden justera dagens protokoll. 



 
§ 3 Studiebesök vid pågående upprustning av fastigheten Knapersta 1 
 
Stadsholmen redovisade redan 2011 förstudier för detta och ytterligare andra projekt som 
genomförs under kommande år. Arbetet med Knapersta 1 har påbörjades under hösten 2013. 
Planerade åtgärder redovisades av Ulrika Bask och företrädare för byggentreprenören; RM 
Bygg. Rådet konstaterade att planerade åtgärder följer intentionerna i förstudien. Man 
efterfrågade sina tidigare önskemål om att även byta fönster till tidstypiska. Stadsholmen har 
valt bort denna åtgärd, även om den hade varit önskvärd, då fönstren är i gott skick och inte är 
i behov av reparation. 
 
 
§ 4  Protokoll från sammanträdet den 11 juni 2013 
 
Protokollet hade tidigare skickats ut. Stadsholmen kommenterade Fredrik von Feilitzens 
särskilda uttalande med förslag till hissinstallation i Barnängens gård. Den föreslagna 
lösningen är intressant men innebär att ett antal våtutrymmen måste flyttas till andra lägen. 
Det är inte genomförbart då det innebär alltför stora ingrepp i den värdefulla miljön. 
 
 
§ 5  Rapport från styrelsemötet den 12 september 2013 
 

  Jonas Schneider informerade om att mötet avhandlade endast ärenden av formell karaktär. 
Jonas informerade vidare om att en viktig fråga för styrelsen under hösten, handlar om 
installation av fiber i hela beståndet. Enligt nuvarande planer skall installationen pågå under 
ett och ett halvt år med start under första kvartalet 2014. Rådet önskade en redovisning av 
genomförandet vid kommande möte.  

 
 

§ 6 Rapport från arbetsgruppen ”lågteknologiska lösningar” 
 
Arbetsgruppen utlovar ett första textutkast med några ”portalskrivningar” till nästkommande 
möte. Tanken är att resultatet av arbetet ska infogas i skriften ”Ett stockholmskt kulturarv”, 
vilken avses omarbetas och kompletteras under 2014. 
 
Stadsholmens policy är att använda textillister i stället för täta lister, som medför behov av att 
montera ventiler i fönsterkarmar. Inom bolaget diskuteras att under vissa förutsättningar i 
stället använda silikonlister. Rådet hade delade meningar i frågan. Textillister tillverkas av 
naturmaterial vilket innebär att ekologiska skäl talar för dem. Man ansåg att textillister bör 
användas där det är tekniskt möjligt och i övriga fall bör man kunna acceptera lister av annat 
material.  
 
§ 7 Nästa sammanträde 
 
Nästa sammanträde äger rum onsdagen den 18 december kl 11:30 – 15:00. 
 
Vid anteckningarna 
 
 
Christina Lillieborg 
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